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RG.0002.20.2020 

 

Protokół  Nr XX/2020 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 27 listopada 2020 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 905, 

a zakończyła o godz. 950. 

 

Ad. I. Godz. 905 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności i systemu 

głosowania cyfrowego stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia 

posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (nieobecna radna 

Cecylia Sajda). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 906 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 

nowego projektu uchwały w sprawie dopłat dla wybranej grupy odbiorców usług 

określonych w taryfach dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem. 

Wójt poinformował, że zgodnie z nową taryfą określoną decyzją Regionalnego Dyrektora 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie odprowadzanie ścieków w 2021r. (ściśle od 1 

grudnia br. do 30 listopada 2021r.) kosztowałoby 7,83 zł, w 2022r. – 8,00 zł., a w 2023r. – 

8,20 zł. Są to wysokie stawki w porównaniu z obowiązującymi taryfami. Dlatego jest 

propozycja, aby wprowadzić dopłaty gminy dla mieszkańców korzystających z kanalizacji 

sanitarnej odpowiednio: w 2021r. – 2,33 zł, w 2022r. – 2,45 zł., w 2023r. – 2,65 zł. 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie zgłoszoną propozycję wójta. 

W głosowaniu za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady  zaproponował, aby powyższy projekt uchwały stanowił podpunkt 1 

w punkcie V.  

Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie porządek obrad po zmianie. 
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W głosowaniu  porządek obrad po zmianie został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 29 października 2020r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) dopłat dla wybranej grupy odbiorców usług określonych w taryfach dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

2) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa wyliczenia 

podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2021 roku, 

3) wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla autobusowej komunikacji 

publicznej przy drodze powiatowej nr 1019R w m. Musików, 

4) wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2020 na zadania inwestycyjne, 

5) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020. 

     VI.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

     VII.   Zakończenie XX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 910      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 

29.10.2020r.  znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz 

został przesłany drogą mailową wszystkim radnym. Protokół jest  również dostępny na 

stronie internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy 29.10.2020r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

W tej części obrad Wójt Gminy Jan Pyrkosz odczytał i wręczył nowej sołtys m. Rzeczyca 

Długa p. Ewelinie Frąg zaświadczenie potwierdzające wybór na to stanowisko, w 

wyborach przeprowadzonych 15.11.2020r. w związku z rezygnacją poprzedniego sołtysa 

Rafała Czajkowskiego. Wójt nowej sołtys złożył gratulacje, życzył pomyślności, satysfakcji 

z pełnienia tej ważnej i odpowiedzialnej funkcji oraz owocnej pracy na rzecz lokalnej 

społeczności. Do gratulacji i życzeń przyłączył się również Przewodniczący Rady. 

http://www.radomysl.pl/
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Ad. IV. Godz. 913 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 29.10.2020r. przedstawił stan ich realizacji: 

 

Wniosek radnej Marzeny Garbacz:  

1. „Proszę o wyrównanie (zasypanie) dołów i nierówności przy skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej 855   z drogą wojewódzką 856 w miejscowości Dąbrowa Rzeczycka. Stan 

obecny znacznie utrudnia poruszanie się pieszych (po tej stronie nie ma chodnika), a w 

związku z otworzeniem nowego punktu sprzedaży detalicznej natężenie ruchu znacznie 

wzrosło.” 

Odpowiedź:  

Doły i nierówności przy skrzyżowaniu dróg wojewódzkich zostaną wyrównane w bieżącym 

miesiącu przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

 

Wnioski radnego Jacka Pamuły:  

2. „ Wniosek o usunięcie drzew w rowie przy drodze gminnej Rzeczyca Okrągła – Kępa 

Rzeczycka na odcinku od pomnika A. Mickiewicza do zakrętu przy posesji p. 

Wermińskiego. W/w drzewa zagrażają złamaniem konarów. Ponadto stanowią budulec dla 

bobrów zatykających przepust pod drogą na w/w odcinku”. 

Odpowiedź:  

Została sporządzona inwentaryzacja drzew. W najbliższym czasie zostanie skierowany 

wniosek do starostwa powiatowego o zezwolenie na wycinkę.  

 

3. „ Po naprawie dziur w drogach gminnych na terenie Rzeczycy Okrągłej pojawiły się 

nowe. Remont przeprowadzono niestarannie.” 

Odpowiedź:  

Ubytki w drodze zostaną uzupełnione masą bitumiczną. 

 

4\5. Wnioski radnego Rafała Czajkowskiego w załączeniu. 

4) dot. udzielenia pomocy finansowej na budowę małego budynku gospodarczego  dla 

klubu sportowego LZS w Rzeczycy Długiej. 

Odpowiedź:  

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami wójta z prezesem LZS inicjatywa podjęta przez klub 

z Rzeczycy Długiej otrzyma wsparcie finansowe gminy w zakresie wykonania pokrycia 

dachowego budynku. 
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5) dot. zatrudnienia, na prośbę rodziców, nauczyciela logopedy w PSP w Rzeczycy 

Długiej. 

Odpowiedź:  

W każdej szkole na terenie gminy jest zatrudniony nauczyciel posiadający kwalifikacje do 

prowadzenia zajęć logopedycznych. W dwóch szkołach logopeda prowadzi zajęcia 

indywidualne z uczniami posiadającymi zaświadczenia z poradni do kształcenia 

specjalnego. W przypadku gdyby w Rzeczycy Długiej byli uczniowie z zaleceniami do 

takiego kształcenia to logopeda prowadziłby z nimi zajęcia. Dodatkowo w szkole w Woli 

Rzeczyckiej gmina zatrudnia na cały etat logopedę, który służy pomocą uczniom z 

dysfunkcjami wymowy z całej gminy. Trudnym byłoby zatrudnienie logopedy i przyznanie 

im godzin w każdej szkole, ze względu na dodatkowe duże  koszty w obliczu wysokich 

rosnących z roku na rok wydatków z budżetu gminy  na oświatę w porównaniu do 

otrzymywanej subwencji. 

 
Ad. V/1. Godz. 925 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat dla wybranej grupy odbiorców usług 

określonych w taryfach dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem. 

W związku z dyskusją i sugestią radnego Jacka Pamuły powyższy projekt uchwały został 

przesunięty i ostatecznie rozpatrzony jako ostatni podpunkt w punkcie V.  

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 

jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 

2021 roku przedstawili Wójt Jan Pyrkosz i Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta 

Moskal. 

P. Moskal poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2021 rok stawkę średniej ceny 

skupu żyta w wysokości  tj. 44,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 110,00 zł. (44,00 zł x 

2,5 q = 110,00 zł). 

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych poparły propozycję Wójta 

Gminy. 

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zaproponowała stawkę średniej ceny skupu 

żyta w dotychczasowej wysokości 43,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 107,50 (43,00 

zł x 2,5 q = 107,50 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 
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W głosowaniu za propozycją 44,00 zł. głosowało 10 radnych. 

Za propozycją 43,00 zł. głosowało 4 radnych. 

Przyjęto stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 44,00 zł. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 10 głosów „za” , 4 głosy „wstrzymujące”. 

Uchwała XX/159/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 928 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 1019R w m. Musików 

przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XX/160/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 931 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2020 na zadania inwestycyjne przedstawił Wójt 

Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XX/161/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 937 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XX/162/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 941 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat dla wybranej grupy odbiorców usług 

określonych w taryfach dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
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Wójt poinformował, że taryfa ustalona na podstawie decyzji Regionalnego Dyrektora 

Zarządu Gospodarki Wodnej oprócz stawek za odprowadzanie ścieków dotyczy także cen 

wody. Zgodnie z tą decyzją cena wody za 1 m3 dostarczanej dla odbiorców będzie 

wynosić: 

- od 01.12.2020r. do 30.11.2021r. – 3,21 zł. 

- od 01.12.2021r. do 30.11.2022r. – 3,28 zł. 

- od 01.12.2022r. do 30.11.2023r. – 3,34 zł. 

Opłata stała, abonamentowa nie zmienia się w okresie 2021-2023 i będzie wynosić 

2,00 zł. 

Wójt wyjaśnił, że zgodnie z ustawą Rada Gminy nie przyjmuje już taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Taryfę stosuje się na 

podstawie decyzji Regionalnego Dyrektora Zarządu Gospodarki Wodnej, który ustala 

stawki na podstawie wyliczeń, kosztów i planowanych wydatków w gminie. 

Bilans z wpływów za wodę i kosztów za 2019r. jest na minusie i wynosi 206 tys. zł. nie 

wliczając w to kosztów wynagrodzeń pracowników. W br. wpływy i wydatki prawie się 

bilansują. Wójt nadmienił jednak, że w br. gmina przeznaczy jeszcze 95 tys. zł. na 

konieczną wymianę zestawu pomp w SUW Chwałowice, więc ogólny bilans zamknie się 

ujemnie. 

Wójt Gminy poinformował o stawkach za 1m3 odprowadzanych ścieków od 

odbiorców wynikających z decyzji  Regionalnego Dyrektora Zarządu Gospodarki Wodnej i 

propozycje dopłat gminy: 

- od 01.12.2020r. do 30.11.2021r. – 7,83 zł. 

 Wójt Gminy zaproponował dopłatę – 2,33 zł. 

 Opłata ponoszona przez mieszkańców- 5,50 zł. 

- od 01.12.2021r. do 30.11.2022r. – 8,00 zł. 

 Wójt Gminy zaproponował dopłatę – 2,45 zł. 

     Opłata ponoszona przez mieszkańców- 5,55 zł. 

- od 01.12.2022r. do 30.11.2023r. – 8,20 zł. 

     Wójt Gminy zaproponował dopłatę 2,65 zł. 

     Opłata ponoszona przez mieszkańców- 5,55 zł. 

Przedstawiony projekt uchwały został rozpatrzony tylko przez Komisję Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, która pozytywnie zaopiniowała propozycje Wójta Gminy. 

Wobec braku głosów i uwag odnośnie projektu oraz braku innych propozycji stawek 

dopłat Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycje Wójta Gminy. 
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W głosowaniu propozycje Wójta Gminy przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XX/163/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 949 

Interpelacji, zapytań i wolnych wniosków nie było. 

Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

 
Wnioski radnego Jacka Pamuły:  

„Dopilnować Przedsiębiorstwo „Wody Polskie”, aby podjęło działania w kierunku:                                           

1. Usunięcia tamy za posesją p. K. Pawłowskiego (mieszka na końcu m. Rzeczyca 

Okrągła przy pastwisku). Tama wykonana z gruzu powoduje spiętrzenie rz. Łukawica na 

terenie całej miejscowości (szacunkowo ok. 30 cm). Prawdopodobnie wykonana przez 

mieszkańca w celu podniesienia poziomu wody we własnym stawie.” 

 

2. „Usunięcie tam bobrowych na rowie w okolicy przejazdu kolejowego w Kępie 

Rzeczyckiej – droga do kościoła. W/w rów jest dopływem Łukawicy. 

Ustalić zarządcę w/w rowu (prawdopodobnie mienie gminne). W/w tamy blokują spływ 

wody z łąk i podnoszą jej poziom na nieużytkach pomiędzy Dąbrową Rzeczycką, a 

Rzeczycą Okrągłą. 

Przedstawiciel „Wód Polskich” na ostatnim spotkaniu deklarował działanie w sytuacji 

poprawy poziomu wody (spadek). Spotkanie w związku z wnioskami p. Goli Łukasza 

(mieszkańca Rzeczycy Okrągłej).” 

 

Wniosek radnego Ryszarda Zbydniowskiego:  

3. „Proszę o zalepienie ubytku na drodze gminnej Chwałowice – Popowice.” 

 

Ad. VII. Godz. 950 

Na tym zakończono obrady XX sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                  Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Piotr Chodur 


